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PROTOKÓŁ  

Z ZEBRANIA MIESZKAŃCÓW OSIEDLA PIASKI W TRZEBINI 

z dnia 14 maja 2025 roku 

  

I. Porządek zebrania. 

1. Przywitanie zebranych. Przedstawienie porządku zebrania. 

2. Stan sieci wodociągowej i kanalizacyjnej oraz planowane inwestycje. 

3. Informacja o bieżącej działalności oraz plany na przyszłość. 

4. Dyskusja, zapytania i wnioski mieszkańców. 

5. Zakończenie spotkania. 

 

 

II. Przebieg zebrania. 

Przewodniczący Rady Osiedla – Radny Wojciech Hajduk przywitał zebranych mieszkańców (lista w 

załączeniu). Po przedstawieniu porządku zebrania rozpoczęła się realizacja zaproponowanego porządku 

spotkania. 

 

Prezes Zarządu Spółki Wodociągi Chrzanowskie Sp. z o.o. – Łukasz Brzózka przedstawił najważniejsze 

informacje, obejmujące: 

• Stan sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na terenie Osiedla Piaski w Trzebini; 

• Zrealizowane działania remontowo-inwestycyjne na sieci wodociągowej i kanalizacyjnej (z 

uwzględnieniem prac w ulicy Kilińskiego); 

• Planowane działania w latach następnych (z uwzględnieniem projektowania i budowy kanalizacji w 

ulicy Mickiewicza i Korczaka oraz innych działań modernizacyjnych sieci – w kwietniu br. złożono 

wniosek do Starostwa Powiatowego w Chrzanowie o pozwolenie na budowę); 

• Uciążliwości zapachowe wzdłuż chodnika od ulicy Krakowskiej do ulicy Kilińskiego (możliwości 

wyeliminowania uciążliwości i działania w tym zakresie). 

 

Podczas dyskusji zgodnie stwierdzono, że należy kontynuować działania zmierzające do skanalizowania 

obszaru ulic: Mickiewicza i Korczaka w Trzebini, z uwzględnieniem wspólnego uczestnictwa finansowego 

Spółki, Gminy Trzebinia oraz przy wsparciu środków zewnętrznych. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Gminy – Tomasz Glazer oraz Burmistrz Trzebini – Jarosław 

Okoczuk przedstawili najważniejsze zadania zrealizowane w latach 2024-2025 na terenie Osiedla Piaski 

(szczegółowy wykaz przekazano d/w Radzie Osiedla Piaski w Trzebini). 

 

Dyrektor Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – Paweł Korbiel oraz Burmistrz Trzebini – 

Jarosław Okoczuk przedstawili najważniejsze informacje w zakresie działań regulacyjno-geodezyjnych 

ulicy Norwida w Trzebini. 
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Uczestnicy spotkania zgodnie stwierdzili, że należy kontynuować działania regulacyjne zmierzające do 

pozyskania gruntów w ulicy Norwida oraz jednocześnie wykonać doraźne prace związane z poprawą 

gminnego odcinka ulicy Norwida poprzez nakładkę z destruktu (wycenioną na 28.000,00 zł brutto). 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej – Agnieszka Malczyk oraz Burmistrz Trzebini – 

Jarosław Okoczuk przedstawili najważniejsze informacje w zakresie m.in. ekologicznych programów 

dotacyjnych, przeglądów placów zabaw, utrzymania zieleni na terenie Osiedla Piaski. 

 

Po przedstawieniu najważniejszych informacji rozpoczęto punkt dotyczący zapytań i wniosków 

składanych przez mieszkańców. 

 

Mieszkaniec ulicy Słowackiego 47 B – przeprowadzenie wizji przeciekającego dachu na budynku, 

przeprowadzenie niezbędnych prac zabezpieczających i udzielenie odpowiedzi na pismo mieszkańców 

budynku złożone w UM Trzebinia w dn. 4 lutego 2025 r. 

 

Mieszkaniec ulicy Kilińskiego – wyeliminowanie źle zaparkowanych samochodów w Rynku poprzez 

częstsze patrole policji w mieście. 

 

Mieszkanka – wyeliminowanie niesprawnego pojazdu (wraku) przy ulicy Mickiewicza 6. 

 

Mieszkanka – regularne koszenie gminnych poboczy wzdłuż końcowego odcinka ulicy Mickiewicza (by 

ograniczać zalewanie posesji). 

 

Mieszkanka ulicy Szymanowskiego – zwiększenie kontroli właścicieli pojemników na odzież używaną w 

zakresie regularnego opróżniania ww. pojemników i porządkowania terenu wokół pojemnika. 

 

Mieszkaniec ulicy Kilińskiego – pozostawianie przez Wykonawcę odbioru śmieci worków na segregację 

odpadów w ogrodzeniu mieszkańca, a nie luzem wzdłuż posesji. 

 

Uczestnicy zebrania – wprowadzenie odbioru zużytej odzieży i tekstyliów jako kolejnej frakcji przy 

harmonogramie zbiórki odpadów segregowanych (i odbiór wraz ze szkłem) – wprowadzenie 

zaproponowanego rozwiązania nie zwiększy trasy przejazdu Wykonawcy, zwiększy natomiast koszty 

zagospodarowania zebranej odzieży i tekstyliów. 

 

Na tym protokół zakończono. 
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III. Wnioski do Burmistrza – Urzędu Miasta w Trzebini. 

Z zebrania mieszkańców Osiedla Piaski przekazuje się następujące wnioski: 

• Kontynuowanie działań zmierzających do skanalizowania obszaru ulic: Mickiewicza i Korczaka w 

Trzebini, z uwzględnieniem wspólnego uczestnictwa finansowego Spółki, Gminy Trzebinia oraz 

przy wsparciu środków zewnętrznych. 

• Kontynuowanie działań regulacyjnych zmierzających do pozyskania gruntów w ulicy Norwida 

oraz jednoczesne wykonanie prac związanych z poprawą gminnego odcinka ulicy Norwida 

poprzez wykonanie nakładki z destruktu (wycenionej na 28.000,00 zł brutto) 

• Przeprowadzenie wizji przeciekającego dachu na budynku, przeprowadzenie niezbędnych prac 

zabezpieczających i udzielenie odpowiedzi na pismo mieszkańców budynku złożone w UM 

Trzebinia w dn. 4 lutego 2025 r. 

• Wyeliminowanie źle zaparkowanych samochodów w Rynku poprzez częstsze patrole policji w 

mieście. 

• Wyeliminowanie niesprawnego pojazdu (wraku) przy ulicy Mickiewicza 6. 

• Regularne koszenie gminnych poboczy wzdłuż końcowego odcinka ulicy Mickiewicza (by 

ograniczać zalewanie posesji). 

• Zwiększenie kontroli właścicieli pojemników na odzież używaną w zakresie regularnego 

opróżniania ww. pojemników i porządkowania terenu wokół pojemnika. 

• Pozostawianie przez Wykonawcę odbioru śmieci worków na segregację odpadów w ogrodzeniu 

mieszkańca, a nie luzem wzdłuż posesji. 

• Wprowadzenie odbioru zużytej odzieży i tekstyliów jako kolejnej frakcji przy harmonogramie 

zbiórki odpadów segregowanych (i odbiór wraz ze szkłem) – wprowadzenie zaproponowanego 

rozwiązania nie zwiększy trasy przejazdu Wykonawcy, zwiększy natomiast koszty 

zagospodarowania zebranej odzieży i tekstyliów. 


